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Адрес Vicrila Glass Manufacturing Company, S.A. de C.V. 
Camino Pozos a Téllez 5004 
Fracc. Industrial La Reforma 
42186 Mineral de la Reforma – Hidalgo

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Manufacturers of Tableware

In recent years VICRILA has produced most of the ARC INTERNATIONAL group´s products for the Spanish and Portuguese markets. The company
now has ambitious plans to internationalise, but without neglecting the Spanish market, where it is the biggest table glass manufacturer. Its markets
are structured in various channels:

Horeca - Our target group here includes hotel chains, quality restaurants, restaurant chains, catering chains, independent restaurants, specialist
locales and bars, served via specialist distributors.

Consumer Goods - The customers in this channel include all areas of distribution that seek to meet the demand for glassware for the home, such as
department stores, superstores, supermarkets and specialist stores.

B2B - The target customers here are packers, processors and companies outside the glassware sector that use glassware to promote their own
products and services. VICRILA manufactures a wide range of products categorized according to use and to customer types. By use they include
glasses for fine wines, ordinary wines, beer, juice, liqueurs and whisky. Customer types and needs are determined by combinations of technical
properties ranging from tempered glass to special treatments to increase resistance to knocks, heat, scratching and breakage.
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A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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